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írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . S alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni

Dr. Veres János Miniszter úrnak

„Mikorra várható, hogy a volt Heves és Vidéke Takarékszövetkezet tagjai,
alaprészjegyeik, illetve célrészjegyeik kamatait kézhez kapják"? címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Választókörzetemben működött és felszámolásra került a Heves és Vidéke
Takarékszövetkezet 250 károsultja részére a Kormány 2016/1994 és 2027/1994 sz .
határozatában döntött alap és célrészjegyeik méltányossági alapon történő megtérítéséről,
mely döntések következtében a betétesek hozzájutottak az 1992. XII. 31-én fennálló
tőkekövetelésükhöz, de a PM. elzárkózott attól, hogy az 1993-évtől járó kamatokat kifizessék .

1999-ben a károsultak pert indítottak, amelyben valamennyi bírósági fórum a
keresetnek helyt adva megállapította az állam helytállási felelősségét és kamatfizetési
kötelezettségét .

Tisztelet Miniszter úr!

A korábbi levelemre a PM államtitkárától a következő választ kaptam : „A Heves és
Vidéke Takarékszövetkezet „f.a." alap- és célrészjegyei hozamának megtérítésével
kapcsolatos megkeresésére a következő tájékoztatást adom :

Mindenekelőtt jelezném, hogy a Pénzügyminisztérium is szükségesnek tartja a kérdés
mielőbbi lezárását, máresak azért is mivel a levélben is hivatkozott, jogerős döntéssel zárult
próbaper új helyzetet eredményezett . Ennek megfelelően - függetlenül attól, hogy ezen annak
lehetőségét, hogy további pereskedések nélkül mindenki számára megnyugtató, és
jogszabályilag rendezett megoldás szülessen."

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól, hogy vajon mikor történik meg a
kifizetés? Várom válaszát!

Budapest, 2006 . J uár 31 .
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